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Mødeleder: Martin  

Mødeobservatør: Anne  
Referent: Gitte 
BLÅ: Tilsyn;   RØD: Principper;   GRØN: Udvikling 

Tilstede: 

Lars Kristensen  
Martin Møller  

Pernille Therkelsen 
Rikke Brandes  
Celine Haubold 

Katrine Nissen 
Birgitte Eskildsen 

Jens Koed 
Steffen Sax 

Anne Schwartz  
 

Afbud: 

Tanya Bergmann Kanstrup 

 

1. Godkendelse af referat april 
 

Godkendt 

2. Elevrådet - Opdatering Kristian, 8x 
Skoleløb: Indsamling til en god sag. 

Halvdelen til Ukraine og halvdel til skolens fond. 
Sponsor: Royal Run, så elevrådet skal sætte skilte 
m.m. op. 

 
Max beløb for elever. 

0-1 løber først og 2-8 løber 10-11. 
Opslag på AULA. 

 
Elevråd sætter op, pynter, guider. 
Postevand ud. 

 
Den grønne festival – 4. okt på Dokk1 

 
Boder, eksperimenter m.m. Elevernes forslag. 
Anne deltager sammen med Alberthe og Nanna og 

LO sammen med 6 andre skoler. Måske vores 8. 
årg. kan bidrage med plastprojekt. 

Skolerne kan melde klasser til, 4.5. og 6.årgange. 
 
Valg til elevråd kom op – SS og SC tager videre 

med til SF og ENP. 
 

 

3. Princip for lejrskole – opdatering og 
beslutning 

Opdateret princip vedhæftet 

Beløb ændret til 1200 pr. elev på 8. årg. 

 
Ændring af tekst vedr. kørsel, så der kun indhen-
tes tilladelse til bilkørsel. 

 
SFO: SC spørger JG og MH tilmeldte/ikke-

tilmeldte.  
3. årg ikke oplevet problemer nogle, der tager 
hjem, men . . 
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Specialklasser: Kører som 5. årg., men kan gøre 
det på flere årgange. 

 
Formuleres som, at specialklasser får tilsvarende 

finansiering, men afholdes efter aftale. 
 
Revideret forslag på kommende møde 

 
 

 

4. Forældreforum – evaluering af møder 

og perspektivering mod næste skole 
år. 
Alle bidrager med deres erfaringer fra 

møderne. 

Flere møder udsat/aflyst. 

6.,7. og 8. årg. aflyst, men tager elementer med 
på kommende møde. 
 

Ledelse laver opsamling over afholdte arrange-
menter. 

 
Mange forældre missede, at elevtrivsel var en del 

af mødet. 
 
Rammerne gjorde det ikke nærværende, mere 

teori og metoder, fremfor fællesskab. 
 

Lars: Husk at nævne ForældreForum i løbedt af 
året. 
 

Forældremøder, der i højere grad ejes af lærerne, 
så får man ikke ensartetheden på skolen. 

 
Arrangement i festsal: mest for de få – kommer 
ikke ud at arbejde. 

Får ikke de fælles aftaler i klasserne. 
Forældremødet kan godt jave et input til klasserne 

og skolen. 
Bedre, hvis trivsel var kommet tidligere på mødet. 
 

Få klasserådsrepræsentanter på banen – bliver 
svært. 

 
Kommende skoleår: Personalet har timer til For-
ældreForum i februar. 

 
Hvordan tænker lærere om forældre: 

Ønsker de større ensartethed, mere ensartethed 
på skolen. Hvordan kan det gøres nærværende. 
 

Også et ressourcespørgsmål – er det mandeti-
merne værd. Kan afløses af et gå-hjem-møde, der 

ikke kræver så meget, men giver ikke den fælles 
forståelse ind på skolen. Produkter, klasseaftaler 
eller andet, der kan minde hinanden om, og som 
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kan løfte skolen. 
 

Skal vi spørge forældre. 
 

Hvad er målet, succeskriterier i forhold til de res-
sourcer, der bruges. 
 

Hvad med fyraftensmøder 
 

Birgitte: Forældrefællesskabet eksisterer ikke, vil 
ikk. 

 
Kan almindelige pædagogiske møder gøres åbne 
 

Kan bestyrelsen også bare invitere til forældremø-
de, måske med konsulenter fra BogU. 

Måske diskutere emner om, hvad skolen kan/ikke 
kan. 
Forældre vil gerne snakke vikarer, film og lignen-

de. 
Kan måske danne temaer til forældremøde, For-

ældreForum. 
 
Alle tænker og på næste møde besluttes proces 

for kommende år. 
Kan vi nå at høre lærerne 

 
 
 

 

5. Planlægning kommende skoleår 

- Elevtal 
- Ansættelser 

 

2 børnehavehaveklasseledere ansat + lærer til 

stilling + ansat i barselsvikariat. 
SFO-pædagog ansættes dd. 

 
Ledelse laver oversigt over teams. 
 

Kommende 4. årg. dispensation, 24 timer/uge til-
delt kommende år. Hvis over 30 pr. klasse, skal 

der deles i løbet af året. Og hvis 30 i hver klasse 
ved skoleåret 23-24 skal der dannes 4 klasser.  
 

Kommende 9. årg. elever der skal på efterskole. 
Kommende 8. årg. 4-5 elever skal på EESA. 

Er skolen tydelig nok, om at skolen godt kan kom-
binere eliteidræt og alm. skolegang. 
 

Finde Åben skolegang med princip om muligheder 
for kombi 

 
Pernille: Skolen må gerne melde tydeligt ud om, 
at den er åben og for kombi-model. 
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Bredere børnefællesskaber: 

Proces være i gang i halvandet år på baggrund af 
større udfordringer samt økonomiske rammer. 

 
Rådmand har skaffet 10 ekstra skolepsykologer til 
PPR. 

 
Rapport, der danner baggrund: 

Indsigter fra praksis: Borgerrejse for et barn med 
udfordringer/tidsrejse på eksempler. 

Mål: Hurtigere afklaring, mere flexibilitet. 
 
Ideudvikling og kvalificering: 20 forslag. 

 
Nødvendigt med et nybrud, så flere børn får de 

rigtige muligheder i nærområdet. 
 
Høringssvar 6. juni. 

 
Emnet på rådmandsmødet d. 24. maj. 

 
Bestyrelse input: 
Har lavet et system, der betyder, at man skal ha-

ve en diagnose for at få støtte. 
 

Anne udsender et bud til høringssvar: 
Indeholder bekymring, om der er ledelseskraft nok 
på skolerne, også til udvikling og forældrekontakt. 

Bestyrelse sender indspark til Anne. 
 

6. 1. orientering vedr. håndtering af ele-
ver, der f.eks. forlader skolen i skoleti-

den, smider mad i kantinen. Forældre-
perspektiv. 
 

Eks: Elever går i Netto 
Skal skolen have faste procedurer for konsekven-

ser. Kort om baggrund for, at elever ikke må for-
lade skolen. 
 

Klare retningslinjer med 3-trins raket, gør det og-
så ens for lærere. Forældreperspektiv: Vil gerne 

vide det første fremfor 7. gang. 
 
Elevperspektiv: nogle gange bliver udeturene også 

bare en social ting, der kan splitte fællesskabet på 
skolen. 

 
Nemt at kommunikere ud. 
 

3-trins raket kan bruges på flere (alle) områder. 
Kan tages op i elevråd. 

 
Formidling/baggrund er vigtig, specielt i forhold til 
forældre. 
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7. Bestyrelsesvalg 
- Mulige kandidater. Er der nogle, 

der har gode bud? 

Lars og Martin spørger. 
Celine foreslår kommende 0. kl. forældre. 

8. Eventuelt  

- Deltagelse på dialogmødet tirsdag 
24/5 

 

 

Husk at hvert punkt skal afsluttes med, at der tages en vurdering af og beslutning om 
videre forløb og at der er udpeget en ansvarlig – det skal stå i referatet.   

 
 

 
 
 

 
 

 


